
 

 

 
 
 
 
Nr. 127/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 08 septembrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Debreczeni László, Kádár Imola, 
Kiss-Bartha Annamária, Kolcza István, Magyarosi Imola-Piroska. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 990/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bună ziua. Salut pe 
toată lumea la ședința extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
Aș dori să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Până acum suntem prezenți 13. În primul rând aș dori să vă întreb, dacă la 
Diverse sunt propuneri?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da. Sunt Toth-Birtan 
Csaba și aș dori să luăm pe Ordinea de zi, la Diverse 3 puncte. D1 ar fi aprobarea vânzării 
directe a bunului imobil situat pe str. Martinovics nr. 11, ap. 2, Sfântu Gheorghe, către 
Kopacz Annamária, care la ședința anetrioară nu a fost aprobat din lipsă de cvor. S-ar 
putea să nu avem nici acum cvor, dar totuși propun să-l luăm pe Ordinea de zi. Urgența 
este motivată prin faptul că este vorba de un proiect de hotărâre, care nu a fost aprobat la o 
ședință anterioară. Punctul D2 se referă la aprobarea modificării Contractului de comodat 
nr. 40839/26.08.2014 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe şi Universitatea Sapientia 
cu sediul în municipiul Cluj - Napoca. Urgența este motivată prin faptul că până la 
începerea anului școlar trebuie realizat obiectul acestui contract. Aș propune și un punct 
D3, care se referă la aprobarea modificării Protocolului de organizare și funcționare a 
Centrului Naţional de Excelenţă Sfântu Gheorghe (C.N.E. Sfântu Gheorghe) pentru 
pregătirea elevilor la disciplina sportivă handbal, aprobat prin HCL nr. 231/2020, cu 
modificările ulterioare, a cărui urgență este motivată prin faptul că activitatea este legată de 
începerea anului școlar. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Bună ziua. Aș dori și eu să 
propun un punct D4, care se referă la aprobarea încheierii unui Contract de asociere între 
municipiul Sfântu Gheorghe, Teatrul „Tamási Áron” și Asociația Culturală și de Tineret 



 

 

”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület” în vederea organizării Festivalului de Arte 
Contemporane PulzArt 2023 în perioada 14-17 septembrie 2023. Este necesar să votăm azi 
această asociere, deoarece evenimentul ar începe joia viitoare. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
și eu și vă rog să votăm luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Rog pe toată lumea, 
să voteze în așa fel încât să spună, că este de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor 
D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 
zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt prezent și eu. Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): ”Îl rog pe dl. József 
Álmos să spună cu care puncte este de acord să fie luate pe Ordinea de zi. D1, D2, D3 și 
D4.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu cele Diverse 1, 2, 3, 
4.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord și eu 
cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Ferenczy Ágnes-
Kanilla), introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Acum să votăm 
Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.”



 

 

 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Ferenczy Ágnes-
Kanilla), Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. Înainte 
de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 
228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Avem astfel de situații?” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Da, eu Zsigmond József nu 
doresc să particip la deliberarea și votarea punctului 3, care de referă la programul de 
termoizolare.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Eu, Jánó Mihail nu doresc să particip 
la deliberarea și votarea punctului 4.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine. Mai este 
cineva? Dacă sunteți de acord aș dori să votăm despre modul de vot, adică să votăm după 
prezentarea fiecărui punct, la sfârșit, împreună.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.”
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Ferenczy Ágnes-
Kanilla), votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 
Începem cu punctul 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 53/2022 privind aprobarea Proiectului tehnic 
verificat, inclusiv devizul general modificat pentru obiectivul de investiții „Creşterea 
calităţii arhitectural-ambientale, reabilitare termică la Şcoala Gimnazială Gödri Ferenc 
structura GPP Árvácska”, str. Romulus Cioflec nr. 14, din municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În cazul grădiniței 
”Árvácska” trebuie majorat bugetul pe de o parte din cazua modificării prețurilor, pe de 
altă parte se propun introducerea câtorva noi lucrări suplimentare, cum ar fi: mărirea 
capacității bucătăriei la 500 de porții, este nevoie de câteva modificări arhitecturale: 
înlocuirea asfaltului existent de la intrarea principală cu pavaje de beton și schimbarea 
balustradelor la casa scării, astfel suma finală de 3.509.706 lei cu TVA, aprobat prin HCL 
nr. 53/2022, va deveni 4.712.992 lei cu TVA. Această investiție trebuie finalizat până la 
sfârșitul anului.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil acestui proiect de hotărâre. 
Urmează punctul 2.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 313/2023. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 382/2020 privind aprobarea proiectului „Construire centru comunitar integrat din 
Őrkő” și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În cazul centrului 
comunitar integrat din Őrkő se majorează contribuția proprie, care cu TVA este în sumă de 
4.133.198 lei, din care cheltuielile neeligibile sunt în valoare de 4.041.492 lei cu TVA, iar 
contribuția în proporție de 2% este de 91.705 lei cu TVA inclus.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Urmează punctul 3.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 314/2023. 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
și completării HCL 277/2023 privind aprobarea listei prioritizate în vederea înscrierii 
blocurilor de locuințe în programul național multianual privind creșterea performanței 
energetice a blocurilor de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În hotărârea aprobată 
anterior prin HCL nr. 277/2023 figurează 15 blocuri, însă până la termenul stabilit doar 6 



 

 

asociații de proprietari au adus hotărâri cu un vot majoritar de două treimi, de aceea trebuie 
să modificăm hotărârtea anterioară, astfel vor fi înscrise în program: Aleea Muzelor nr. 1, 
bl. 12, sc. A-D, strada Lt. Păiș David nr. 1, bl. 53, sc. A-C, Strada Căminului nr. 7, bl. 34, 
sc. A-C, strada 1 Decembrie 1918 nr. 1-25, bl. 44 - 51, sc. C-K, strada 1 Decembrie 1918, 
bl. 15, sc. D-J și strada Vasile Goldiș nr. 13, bl. 23.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Urmează punctul 4.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 315/2023. 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
și completării HCL nr. 281/2023 privind aprobarea încheierii unui contract de asociere 
între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe și 
Fundaţia pentru presă maghiară „HÁRMAS” în vederea realizării și amplasării statuii 
“Petőfi Sándor” în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Prin această hotărâre 
dorim să corectăm câteva erori formale, semnalate de către Instituția Preferctului.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate 1, 2, 4 și 5 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Ar urma punctul D1, însă suntem prezenți doar 14 consilieri și nu avem cvorum pentru 
aprobarea acestui proiect de hotărâre.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier se abține (Jánó Mihail), HOTĂRÂREA 
NR. 316/2023. 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind la aprobarea 
modificării Contractului de comodat nr. 40839/26.08.2014 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe şi Universitatea Sapientia cu sediul în municipiul Cluj - Napoca. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Am dori să introducem în 
contractul încheiat cu Universitatea Sapientia faptul că și asfaltarea terenului de sport din 
incinta imobilului intră în obligația municipalității, lucrări pe care am dori să finalizăm 
până la începerea anului școlar.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate 1, 4 și 5 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Urmează punctul D3.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 318/2023. 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Protocolului de organizare și funcționare al Centrului Naţional de Excelenţă 
Sfântu Gheorghe (C.N.E. Sfântu Gheorghe) pentru pregătirea elevilor la disciplina sportivă 
handbal, aprobat prin HCL nr. 231/2020, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Se modifică anexa 
protocolului încheiat cu Centrul Naţional de Excelenţă Sfântu Gheorghe pentru pregătirea 
elevilor la disciplina sportivă handbal, care se referă la bugetul sezonului 2023-2024. În 
acest buget sunt incluse sume de la trei părți: municipiul cu suma de 1.136.000 lei, 
Ministerul Educaţiei prin Inspectoratul Şcolar al Judetului Covasna contribuie prin bugetul 
Clubului Sportiv Școlar cu suma de 890.000 lei, iar Federaţia Română de Handbal prin 
Ministerului Tineretului și Sportului contribuie cu suma de 1.618.000 lei.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 



 

 

Comisiile de specialitate 1, 4, 5 și 6 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Urmează punctul D4.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 319/2023. 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe, Teatrul „Tamási Áron” și 
Asociația Culturală și de Tineret ”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület” în vederea 
organizării Festivalului de Arte Contemporane PulzArt 2023 în perioada 14-17 septembrie 
2023. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Domnul viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. La 
punctul D4 este vorba de organizarea Festivalului de Arte Contemporane PulzArt și este un 
contract de asociere încheiat între municipiul Sfântu Gheorghe, Teatrul „Tamási Áron” și 
Asociația Culturală și de Tineret ”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület”. Conform 
acestei asocieri din bugetul local virăm în bugetul Teatrului „Tamási Áron” suma de 
180.000 lei, ca să asigure organizarea şi desfășurarea evenimentului, iar Asociația 
Culturală și de Tineret ”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület” contribuie cu suma de 
141.758 lei. Înafară de acesta municipalitatea se obligă să pună la dispoziția asocierii, 
spaţiile din domeniul public necesare desfăşurării programelor de tip street art/artă stradală, 
respectiv să supravegheze desfășurarea evenimentului și ducerea la îndeplinire a 
prezentului contract. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate 1, 4 și 5 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Aș dori să vă întreb, dacă a mai reușit cineva să intre, ca să putem discuta și despre punctul 
D1?” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Bună ziua. Sunt 
Ferenczy Ági.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine, mulțumesc. 
Revenim la punctul D1.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 320/2023. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
directe a bunului imobil situat pe str. Martinovics nr. 11, ap. 2, Sfântu Gheorghe, către 
Kopacz Annamária. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „D-na Kopacz Annamária a 
solicitat să poată cumpăra apartamentul compus din 2 camere și dependințe în suprafaţă 
utilă totală de 74,00 mp, situat pe str. Martinovics nr. 11, la care are dreptul, ca chiriaș. 
Evaluatorul a evaluat la suma de 106.740,10 lei, sumă din care dorește să plătească în 
avans un procent de 30%, iar restul va achita în rate lunare.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine. Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate 1 și 5 au acordat aviz favorabil. Acum vă rog să trecem la 
vot. Deci avem 1, 2, 3, 4, iar la Diverse punctele D1, D2, D3 și D4.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 317/2023. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, la fel și cu D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4 și cu punctele de la D1 până la D4.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
respectiv D1, D2, D3 și D4.” 



 

 

 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, la punctul 4 mă abțin, și sunt de acord cu D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu D1, D2, 
D3 și D4, respectiv de la 1 până la 4.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu punctele 1, 2, 3, 4, respectiv de la Diverse cu punctele D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, respectiv sunt deasemenea de acords cu punctele D1, D2, D3 și D4 de la 
Diverse.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 
2, 3, 4, D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 
4, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Vă mulțumesc pentru prezență. O zi frumoasă în continuiare și un weekend plăcut. La 
revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 28 septembrie 2023. 
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